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Obec Vinařice
V letošním roce u nás proběhlo několik akcí, které 

byly díky covidu-19 přerušeny, a nikdo z nás nevěděl, 
zda o ně bude ještě zájem. Jsem velice rád, že se na ně 
nezapomnělo a že se stále více zapojují i naše děti 
a mládež. Zahřeje to u srdíčka, když vidíte dnešní 
omladinu, jak má zájem o to, aby se v naší obci něco 
dělo a byl zde pořádek, protože mnozí už pochopili, 
že se to dělá i pro ně a že se jim tu pak bude i lépe žít.

Rok začal již tradičně 
pochodem na Švédské 
šance, kde bylo připra-
veno malé pohoštění 
pro děti i dospělé. Tato 
akce je velice dobře 
hodnocena, protože 
lidé se rádi po svátcích 
projdou, a nás to samo-
zřejmě těší. V letošním 
roce nově proběhla Tří-
králová sbírka, při níž 
se ukázalo, že naši ob-
čané jsou správní lidé, 
a tak se i v této těžké 
době vybraly nemalé peníze, které putovaly potřeb-
ným. Dále se uskutečnil dětský den, jehož tématem 
byli hrdinové Asterix a Obelix se svou družinou. Děti 
plnily na stanovyštích určené úkoly, za které sbíraly 
body. Na konci je čekalo překvapení v podobě dárku 
od Asterixe a Obelixe. Protože se vydařilo počasí, 
byla hojná účast. Jsme velmi rádi, že děti na tyto akce 
chodí, a tak společně příjemně trávíme volný čas. 
V dalších měsících jsme uspořádali zábavu pro do-
spělé, na níž nám vyhrával kamarád Beny rockové 
pecky, které máme rádi. Na konci srpna se u nás 
uskutečnil 12. ročník cyklistického závodu Lawi Tour 
classic na 100 km. Cyklisté zde mají své zázemí a začí-
ná zde i celý start závodu. Cíl je pak u místního zámku 
a ceny vítězům se předávají na místním hřišti.Po této 

akci se ještě uskutečnilo pouštění draků a již klasické 
vaření a pečení. Letos se soutěžilo v pečení koláčků. 
Všechny se vydařily a chutnaly báječně, proto bylo 
velice obtížné vybrat vítěze. V říjnu jsme uskutečnili 
celodenní zájezd do města Mělník, kde jsme si s paní 
průvodkyní prošli zajímavé památky  a dozvěděli 
jsme se mnoho zajímavého o městě nad soutokem 
Labe a Vltavy. Návrat byl v pozdních odpoledních ho-

dinách a na všech již byla 
trochu znát únava, ale už 
teď hledáme, kam příští 
rok opět vyrazíme, jelikož 
zájem je velký. Jsme rádi, 
že se výlety líbí. Teď nás 
ještě čeká pexesománie, 
která se koná v místním 
sále. V pexesu si to rozdají 
děti všech kategorií, ale 
mohou se připojit i dospě-
lí, pokud najdou odvahu 
utkat se s nekompromisní 
mládeží. Následovat bude 
beseda o plachtění s míst-

ním občanem panem Bordovským, který je mistr ČR 
v plachtění a vítěz mnoha pohárů a který nás nechá 
nahlédnout do života v oblacích. Toto období pak 
bude zakončeno tvorbou adventních věnců, kdy si 
s pomocí profesionálky mohou zájemci vyrobit svůj 
adventní věnec. Poté už nastane vánoční čas a s ním 
rozsvěcení vánočního stromu a předání dárků dě-
tem. A pak už se budeme těšit na nový rok.

Za SDH Vinařice bych se rád zmínil o místním 
kroužku mladých hasičů, v němž se děti učí požární-
mu sportu. Máme zde družstvo nejmenších a doros-
tenců. Na obou je vidět ten správný zápal, a tak si my-
slím, že  se bát o budoucnost našeho SDH nemusíme. 
Také mne velmi těší, že nám tak rostou následovníci. 
Děti jezdí na soutěže, na nichž poměřují své síly 
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s ostatními týmy z okolí. Je potěšitelné, že již zazna-
menaly nemalé úspěchy.

Co se týče akcí v obci, tak jsme v letošním roce zre-
konstruovali část místního vodovodu, opravili a vy-
čistili místní vodojem a zdroje vody, opravili místní 
komunikace a zpřístupnili polní cesty k rekreačním 
procházkám. V nejbližší době začne rekonstrukce 
chodníku k zámku a oprava kapličky a okolního pro-
stranství. Na opravu kapličky a jejího okolí jsme zažá-

dali o dotaci, dále jsme si nechali vypracovat dva pro-
jekty na úpravu stání a chodníku za hospodou 
a na chodník s osvětlením kolem silnice ke hřbitovu. 
Pokračovala výměna osvětlení. Ve větší části obce se 
již svítí LED lampami. V současné době probíhají jed-
nání ohledně větrné elektrárny, kterou bychom v obci 
rádi vybudovali. Jednání jsou zatím v začátcích, ale 
doufám, že se nám podaří tuto akci zrealizovat.

Jiří Kohout, starosta obce Vinařice

Místní akční skupina MAS Boleslavsko hledá do svého týmu kolegyni/kolegu 
na pozici projektového manažera operačních programů IROP, OP TAK a SZP.

Nástup možný ihned nebo dle dohody.
Bližší informace naleznete na www.mas-boleslavsko.cz


